
 

Protokoll fört vid styrelsemöte den 19 september 2023 

Närvarande: Ingrid Werger, Marianne Persson, Robert Hallberg, Susanne Ljungerud, Ann-Sofi 
Chakrabarty och Brita Bodén. 
Plats: Klotets butik 

 
§ 1. Mötet öppnades av ordförande. 

§ 2. Dagordningen godkändes. 

§ 3. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§ 4. Ekonomi. Fortfarande god - resultatet ligger fortfarande över tidigare år och har gjort det 
större delen av detta år – väldigt glädjande.  

§ 5. Arbetsordningen: 
a) Beslut o genomförande av bidragsansökningar till församlingarna. Skrivelsen gicks 
 igenom och något litet ändrades 
b) Började diskutera innehållet i Klottret. Något om volontärerna och om vi ska intervjua 
några - diskuterade lite olika inriktning - en idé att hela Klottret skulle handla om hur vi driver 
världsbutiken - finns en del verksamhet som inte "syns" - några namn kom upp: Maria 
Jarlsdotter, Gunilla o Sven Montan, Brita Bodén. Ha med något om julklappstips. 

§ 6. Butiken 
a) Besök av en grupp från Lady Circle, på initiativ av Gunilla Montan, den 28 september. 
Marianne kommer ge information om vår verksamhet. 

§ 7. Webb - hemsidan, jobba vidare med att få in bilder på aktuella varor, så att hemsidan 
upplevs "up-to-date". Robert och Ingrid jobbar tillsammans med detta. 

§ 8. Övriga frågor. 
a)  Utvärdering gårdsloppisen. Blev en väldigt bra dag - bra väder - kände att vi inte 
 "drabbades" av att ljusfesten flyttades. Lila Gatubandet spelade och blev bjudna på fika  i 
deras paus, som uppskattades. Väldigt bra försäljning både på loppisen och i butiken.  Vi 
diskuterade om att erbjuda fika till alla besökarna - kanske ha med det till nästa gång, 
 och fundera på om vi ska ha fikat inne i butiken. 
b) Den permanenta miniloppisen. Konstaterade att ansvariga sköter detta på ett föredöm-
ligt sätt. 
c) Volontärerna. Vi är glada att vi fått nya människor som är villiga att gå in i verksamheten 
och har ett stort antal volontärer 
d) Fairtrade Återförsäljarna, medlemsmöte i Uppsala. Tyvärr kan ingen från oss åka 
e) Facebook, Instagram. Maria Jarlsdotter är nu med i hanterandet av dessa sociala medier. 
Ingrid W och Robert ska nu få möjlighet att logga in på Instagram. Ann-Sofi ordnar det 
praktiska. 
f) SoSo - diskuterade verksamheten - Maria Jarlsdotter är vår kontakt där. Pratade lite om 
bl.a. julskyltningsdagen - i år den 3 december (Första Advent), att vi behöver vara fler 
personal den dagen. 

§ 9. Kommande sammanträde. Tisdagen den 17 oktober kl. 18.15 i butiken. 

§ 10. Mötet avslutas. 
 
Vid protokollet    Justeras 
 

___________________________   ______________________________ 

Robert Hallberg, sekr.   Ingrid Werger, ordf 


